

压缩套装机



机器特点

- 本机为压缩套装机，自动压缩，气缸侧推包装产品，大大提高工作效率。
- 压缩行程可调，以适应不同产品的包装。
- 套装均匀，采用电子控制程序来保证产品规格的一致，包装出来的产品平整、美观，节省装箱体积。
- 本机模具可按实际需求进行定制。

主要参数 Parameters

推荐型号: Model:	GOA-PM-1-2,700×600-MP-AE-1P220	电源: Power Supply:	AC 220V 50Hz
适用尺寸(标准, 其他尺寸可定制): Suitable Size (Standard, other sizes can be customized):	700×600×500mm	包装尺寸: Packing Size (L×W×H):	1900×1150×2010mm
气压: Air Pressure:	0.6-0.8Mpa	净重: Net Weight:	220kg
机器尺寸: Machine Size (L×W×H):	1850×1050×1850mm	毛重: Gross Weight:	300kg

Compression Bagging Machine

适用范围

适用于枕头、靠垫、被芯、床上用品等产品的压缩套袋包装。

Application

Suitable for the compression bag packing of pillow, cushion, quilts, bedding, etc.



Features

- It is a compression & bagging machine. Automatically compressing and air cylinder side pushing the product for bag packing, greatly improved the work efficiency.
- Compression stroke is adjustable to fulfil various size of packaging.
- The bagging is even, electronic control program for sure the consistency of product specification. Finished packed product is flat and nice looking, saving packing volume size.
- Machine mould tools can be customized according to actual requirement.

天津再登高科技股份有限公司

地址: 天津宝坻经济开发区天宝南环路8号4层

邮箱: sales@getonagain.com

网址: www.GetonAgain.com

400-166-8581

Tianjin GetonAgain Co., Ltd.

Address: 4/F. No. 8, Nan Huan Road, Economic Development Zone, Baodi, Tianjin, China.

Email: sales@getonagain.com

www.GetonAgain.com